
PROTOKOLL vid sammanträde den 4/3/57 
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
Föredrogs skrivelse från bandysektionens styrelse med avsägelse 

av förnyade uppdrag vid kommande årsmöte i sektionen. Sedan bandystyrel
sens ledamöter Hedlund, Nyström och Keyser infunnit sig diskuterades 
läget på bandyfronten och orsakerna till avsägelserna. Ävenså behandlades 
sektionens ekonomi, som f.n. inte möjliggjorde betalning av diverse skul
der. Angelägenhetsgraden av dessa provades. Förklarade sig bandyledarna 
villiga medverka till åstadkommande av en ny styrelse och för att över
lägga även i andra aktuella frågor beslöts att ÖS och sektionsstyrelsen 
skall ha sammanträde i första hälften av maj. Det sektionsårsmöte, som 
bestämts till en tidigare tidpunkt, uppsköts. i väntan på detta sammanträde.

§ 2.
Meddelades att ordföranden skänkt ett antal band av Sportlexi

kon till föreningens bibliotek. Uttalade sekreteraren styrelsens tack 
för denna generositet.

§ 3.
Diskuterades årsmötet den 12/3, som fastställdes att börja kl. 

19.30. Ytterligare kungörelse skulle ske. i morgontidningarna den 10/3 
genom sekreterarens försorg.

För genomgång av olika årsmötesangelägenheter beslöts att nästa 
ÖS-sammanträde skall börja kl. 17.15 den 11/3, till vilket Hans Garpe 
skall kallas.

Förslag till årsberättelse skall då föreligga.
Meddelade skattmästaren att den ekonomiska berättelsen lämnats 

för stencilering.
Beslöts utöka den till synes magra underhållningen vid årsfesten 

med sång av hr Sparring.
Beslöts att ÖS sammanträffar till traditionell måltid omkring 

kl. 17 årsmötesdagen.

§ 4.
Genomgicks förslag till utmärkelser.
Beslöts tillerkänna följande föreningens hedersmärke för 10 års 

gagnande idrottslig verksamhet inom Djurgården:
Bengt Jäderholm Göte Sanfridsson
Hans Tvilling Stig Tvilling
Birger Stenman Lennart Lilja
Kjell Anjou Wivan Lövgren
Lars Holmstedt Folke Engström
Arne Weldner Erik Extergren
Sixten Ogberg Bo Carlsson

Avslag på ansökan för Wolf Lyberg (ej uppfyllda 10 år), Karl-Erik 
”Pedde” Jonsson (återgått till ursprunglig förening), John Ek (ej upp
fyllda 10 år).

Beslöts för sektionsstyrelserna, påpeka att förutsättning för 
märkets utdelande är att vederbörande fullgjort sina skyldigheter i fråga 
om medlemsavgiftsbetalning.

Beslöts utdela förtjänstdiplom till: 
Nils Bergman,
Hans Bjerkeling, bägge Supporterklubben 
Wilhelm Karlsson, bordtennis



Övriga ansökningar om diplom till inom olika sektioner verk
samma ledare och understödjare godkändes. Diplomen utdelas vid sek
tionsmöten.

Beslöts utdela föreningens bronsmedalj (jämte diplom) till: 
Gerhard Carlsson, boxning 
Helge Öberg, brottning.
Beslöts tillerkänna
Edvin Vesterby föreningens guldplakett
och Stig Eckerbrant dess silverplakett.
I fråga om Vesterbys belöning diskuterades om i princip en 

olympisk silverplacering skulle vara tillräcklig merit för guldplaketten. 
Beslöts att motivera utmärkelsen med såväl den olympiska placeringen 
som sex (6) vunna SM-medaljer.

Beslöts bordlägga frågan om plaketter till föreningens lag- 
segrande bordtennisdamer.

§ 5.
Genomgicks föredragningslistan för årsmötet. Beslöts att i 

fråga om förslag och motioner ta upp frågan om nybildning av slalom- 
och konståkningssektioner och en redaktionell stadgeändring gällande 
medlemmar som tillerkänts ständigt medlemsskap i samband med SM (sek
reterarens förslag).

I fråga om medlemsavgifter meddelas dels de ändrande vid ord
förandekonferensen godtagna nya avgifterna dels dessas inlevererande 
direkt till huvudkassan.

I fråga om anslag till styrelsens disposition föreslås detta 
till kr. 1.000 utan angivande av att detta innebär en sänkning från 
nuvarande 5.000:-

§ 6.
Uppdrogs åt Ingvar Norén sondera situationen för bildande 

av en styrelse för konståkningssektionen. I anslutning härtill upptog 
Norén en diskussion kring avgörandet vid ordförandekonferensen av 
”fallet Anna Dettner”. Ärendet föranledde ingen åtgärd.

§ 7.
Ordföranden avslutade sammanträdet.

PS. I anslutning till en inbjudan till ett party den 9/3/57 kl. 
12-14 i Hammarby IF:s klubbhus med anledning av denna förenings 60-
årsjubileum skulle dels undersökas i vad mån fotbollssoktionen av
såg att låta sig representeras dels om tillfället att överlämna 
någon jubileumsgåva skulle tillvaratas av AIK och andra storklubbar. 
I det senare fallet beslöts överlämna Djurgårdens guldplakett.


